ZP/2501/112/19

SPECYFIKACJA

ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA

(SIWZ)

ZAMAWIAJĄCY: SPECJALISTYCZNY SZPITAL WOJEWÓDZKI

w CIECHANOWIE

ul. Powstańców Wielkopolskich

06-400 Ciechanów

PRZEDMIOT ZAMÓWIENIA:

**Dostawa**

**Odczynników do immunochemii rozszerzonej dla ZDL**

Przetarg ogłoszony w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej

pod nr 2019/S 241-591076 w dniu 13.12.2019 r.

opublikowany na stronie internetowej Szpitala

<https://zamowienia.szpitalciechanow.com.pl>

SPIS TREŚCI

[I. Zamawiający 3](#_Toc18396653)

[II. Tryb udzielenia zamówienia 3](#_Toc18396654)

[III. Opis przedmiotu zamówienia 3](#_Toc18396655)

[IV. Termin wykonania zamówienia. 3](#_Toc18396656)

[V. Warunki udziału w postępowaniu oraz opis sposobu dokonania oceny spełniania tych warunków. 3](#_Toc18396657)

[Va. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 5 ustawy Pzp (przesłanki fakultatywne) 4](#_Toc18396658)

[VI. Wykaz oświadczeń i dokumentów, jakie mają dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu lub braku podstaw wykluczenia. 4](#_Toc18396659)

[*VII. Informacje o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń lub dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z wykonawcami.* 7](#_Toc18396660)

[*VIII. Wymagania dotyczące wadium.* 7](#_Toc18396661)

[*IX. Termin związania ofertą.* 7](#_Toc18396662)

[*X. Opis sposobu przygotowywania ofert.* 8](#_Toc18396663)

[*XI. Miejsce oraz termin składania i otwarcia ofert.* 9](#_Toc18396664)

[*XII. Opis sposobu obliczenia ceny.* 9](#_Toc18396665)

[XIII. Opis kryteriów, którymi zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert. 9](#_Toc18396666)

[*XIV. Informacje o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.* 10](#_Toc18396667)

[*XV. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy.* 10](#_Toc18396668)

[*XVI. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli zamawiający wymaga od wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach.* 11](#_Toc18396669)

[*XVII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy w toku postępowania o udzielenie zamówienia.* 11](#_Toc18396670)

[Załącznik nr 3 – projekt umowy 12](#_Toc18396671)

[*Załącznik nr 3a -* projekt umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych 17](#_Toc18396672)

[Załącznik nr 4– Wykaz dostaw 20](#_Toc18396673)

[*Załącznik nr 5 – wzór zabezpieczenia należytego wykonania umowy.* 21](#_Toc18396674)

ZP/2501/112/19

## I. Zamawiający

Specjalistyczny Szpital Wojewódzki w Ciechanowie

ul. Powstańców Wielkopolskich 2,

06-400 Ciechanów

Sekretariat - tel. 23 / 672 31 27, fax 672 27 64

## 

## II. Tryb udzielenia zamówienia

1. Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego, na podstawie ustawy Prawo zamówień publicznych (Pzp) z dnia 29 stycznia 2004 r. (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 1843, ze zmian.) oraz przepisów wykonawczych do niej i ma na celu wyłonienie najkorzystniejszej oferty.
2. W zakresie nieuregulowanym niniejszą Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia, zwaną dalej „SIWZ", zastosowanie mają przepisy ustawy PZP.
3. Wartości zamówienia przekracza równowartość kwoty określonej w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy PZP.

## III. Opis przedmiotu zamówienia

1. Przedmiotem zamówienia jest :
2. **Zakup i dostawa odczynników do immunochemii rozszerzonej dla ZDL wraz z dzierżawą analizatora,** o właściwościach oraz parametrach funkcjonalnych i technicznych, określonych w załącznikach do siwz

* plik xls: zestawienie asortymentowo-wartościowe (formularz ofertowy – zał. nr 2 do siwz)
* plik. doc: wymagania wobec przedmiotu dostawy (formularz ofertowy – zał. nr 2a,b,c,d do siwz)

1. Inne zobowiązania wykonawcy wynikające z:

* treści siwz niniejszego postępowania przetargowego, w tym z projektu umowy (załącznik nr 3 do siwz)
* treści oferty złożonej przez niego w postępowaniu przetargowym,

Przedmiot zamówienia obejmuje:

|  |  |
| --- | --- |
| Symbol CPV | Opis: |
| 33696500-0 | Odczynniki laboratoryjne |

1. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych.
   1. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
   2. Zamawiający nie przewiduje możliwości udzielenie zamówień, o których mowa w art. 67 ust. 1 pkt 7 Pzp.
   3. Zamawiający żąda wskazania przez wykonawcę części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom i podania przez wykonawcę firm podwykonawców, poprzez złożenie dokumentu JEDZ, dotyczącego tego podmiotu.
   4. Zamawiający przewiduje zastosowanie w postępowaniu procedury odwróconej, o której mowa w art. 24aa Pzp.

## 

## IV. Termin wykonania zamówienia.

Sukcesywnie, w ilościach uzależnionych od bieżących potrzeb zamawiającego, w okresie **48 miesięcznego** okresu obowiązywania umowy.

## V. Warunki udziału w postępowaniu oraz opis sposobu dokonania oceny spełniania tych warunków.

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy:
2. nie podlegają wykluczeniu na podstawie art. 24 ust. 1 Pzp.
3. spełniają warunki udziału w postępowaniu, dotyczące:
   1. kompetencji lub uprawnień do prowadzenia określonej działalności zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów. Zamawiający nie określa szczególnych warunków do spełnienia przez wykonawców.
   2. sytuacji ekonomicznej lub finansowej. Wykonawca spełni warunek jeżeli wykaże, że jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na sumę gwarancyjną w wysokości min. 50 000,00 PLN.
   3. zdolności technicznej lub zawodowej. Wykonawca spełni warunek jeżeli wykaże, że wykonał należycie, w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, minimum dwa zamówienia obejmujące łącznie:
   4. dostawę materiałów diagnostycznych (odczynników, materiałów kalibracyjnych, kontrolnych i innych zużywalnych) będących przedmiotem oferty,
   5. usługę polegającą na wydzierżawieniu, użyczeniu itp. urządzenia/systemu do diagnostyki laboratoryjnej, wykorzystującego materiały, o których mowa w pkt. a.

a wartość każdego z tych zamówień jest większa niż połowa ceny oferty złożonej w powołanym postępowaniu.

1. Wykonawca, który podlega wykluczeniu na podstawie art. 24 ust. 1 pkt 13 i 14 oraz 16-21 lub ust. 5 ustawy Pzp, może przedstawić dowody na to, że podjęte przez niego środki są wystarczające do wykazania jego rzetelności, w szczególności udowodnić naprawienie szkody wyrządzonej przestępstwem lub przestępstwem skarbowym, zadośćuczynienie za doznaną krzywdę lub naprawienie szkody, wyczerpujące wyjaśnienie stanu faktycznego oraz współpracę z organami ścigania oraz podjęcie konkretnych środków technicznych, organizacyjnych i kadrowych, które są odpowiednie dla zapobiegania dalszym przestępstwom lub przestępstwom skarbowym lub nieprawidłowemu postępowaniu wykonawcy. Przepisu nie stosuje się, jeżeli wobec wykonawcy, będącego podmiotem zbiorowym, orzeczono prawomocnym wyrokiem sądu zakaz ubiegania się o udzielenie zamówienia oraz nie upłynął określony w tym wyroku okres obowiązywania tego zakazu.
2. Wykonawca nie podlega wykluczeniu, jeżeli zamawiający, uwzględniając wagę i szczególne okoliczności czynu wykonawcy, uzna za wystarczające dowody przedstawione na podstawie pkt. 2.
3. Zamawiający może, na każdym etapie postępowania, uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.
4. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia. W takim przypadku wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.
5. Uregulowania dotyczące wykonawcy stosuje się odpowiednio do wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia.
6. Jeżeli oferta wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia została wybrana, zamawiający żąda przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego umowy regulującej współpracę tych wykonawców.
7. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków, o których mowa w rozdz. V. pkt. 1.2.1 oraz 1.2.3 niniejszej SIWZ, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych,
8. Zamawiający jednocześnie informuje, iż „stosowna sytuacja” o której mowa w rozdz. V. 6 ) niniejszej SIWZ wystąpi wyłącznie w przypadku kiedy:
   1. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów udowodni zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia.
   2. Zamawiający oceni, czy udostępniane wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz zbada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 13–23 i ust. 5. Pzp.
   3. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, jeśli podmioty te zrealizują roboty budowlane lub usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane.

## 

## Va. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 5 ustawy Pzp (przesłanki fakultatywne)

Z postępowania o udzielenie zamówienia zamawiający wykluczy wykonawcę:

* + 1. w stosunku do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. –Prawo restrukturyzacyjne (Dz. U. z 2015 r. poz. 978, 1259, 1513, 1830 i 1844 oraz z 2016 r. poz. 615) lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. –Prawo upadłościowe (Dz. U. z 2015 r. poz. 233, 978, 1166, 1259 i 1844 oraz z 2016 r. poz. 615);
    2. który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 24 ust. 1 pkt 15 Pzp, chyba że wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

## VI. Wykaz oświadczeń i dokumentów, jakie mają dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu lub braku podstaw wykluczenia.

1. Wykonawca składa wraz z ofertą aktualne na dzień składania ofert oświadczenie w zakresie wskazanym w załączniku nr 1a do SIWZ.(JEDZ). Informacje zawarte w oświadczeniu będą stanowić wstępne potwierdzenie, że wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.

JEDZ został przez zamawiającego udostępniony wykonawcom w formie pliku xml. W celu edycji i wypełnienia JEDZ wykonawca:

1. pobierze opublikowany na stronie zamawiającego plik JEDZ, klikając na nim prawym przyciskiem myszy i akceptując opcję „zapisz element docelowy jako” zapisze na dysku twardym swojego komputera:
2. skopiuje link <https://espd.uzp.gov.pl/filter?lang=pl> do paska adresu przeglądarki internetowej i otworzy stronę umożliwiającą elektroniczną edycję dokumentu JEDZ.
3. postępuje zgodnie z kolejnymi poleceniami, zaimportuje zapisany wcześniej plik JEDZ, zaznaczając opcję „jestem wykonawcą”.
4. JEDZ, po wypełnieniu, może zostać zapisany w formacie pdf.

|  |
| --- |
| Dodatkowe uwagi do wypełnienia JEDZ.   * + 1. W cz. III Podstawy wykluczenia, w sekcji D: Podstawy wykluczenia o charakterze wyłącznie krajowym, jako podstawy wykluczenia o charakterze wyłącznie krajowym. mają zastosowanie przepisy, o których mowa w art.24 ust. 1 pkt 21, 22 i 23 Pzp, nakazujące wykluczenie:  1. *wykonawcy będącego podmiotem zbiorowym, wobec którego sąd orzekł zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne na podstawie ustawy z dnia 28 października 2002 r. o odpowiedzialności podmiotów zbiorowych za czyny zabronione pod groźbą kary (Dz. U. z 2015 r. poz. 1212, 1844 i 1855 oraz z 2016 r. poz. 437 i 544);* 2. *wykonawcy, wobec którego orzeczono tytułem środka zapobiegawczego zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne;* 3. *wykonawców, którzy należąc do tej samej grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2015 r. poz. 184, 1618 i 1634), złożyli odrębne oferty, oferty częściowe lub wnioski o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, chyba że wykażą, że istniejące między nimi powiązania prowadzą do zakłócenia konkurencji.* 4. W sytuacji, w której zamawiający nie określił warunków udziału w postępowaniu, o których mowa w art. 22 Pzp, w *cz. IV: Kryteria kwalifikacji, w sekcji a: Ogólne oświadczenie dotyczące wszystkich kryteriów kwalifikacji* należy zaznaczyć pole Tak. 5. Nie należy wypełniać  *cz. V: Ograniczanie liczby kwalifikujących się kandydatów.* |

1. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie o którym mowa w pkt 1 składa każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Oświadczenie te ma potwierdzać spełnianie warunków udziału w postępowaniu, brak podstaw wykluczenia w zakresie, w którym każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu, brak podstaw wykluczenia.
2. Zamawiający wymaga, aby wykonawca, który zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia

podwykonawcom, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia z udziału w postępowaniuzamieszcza informacje o podwykonawcach w oświadczeniu, o którym mowa pkt 1.

1. Wykonawca, który powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku istnienia wobec

nich podstaw wykluczenia oraz spełnienia - w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby - warunków udziału w postępowaniu zamieszcza informacje o tych podmiotach w oświadczeniu, o którym mowa w rozdz. VI. 1 niniejszej SIWZ.

1. Jeżeli jest to niezbędne dla zapewnienia odpowiedniego przebiegu postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, zamawiający może na każdym etapie postępowania wezwać wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych dokumentów potwierdzających brak podstaw wykluczenia lub spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

1. Jeżeli z uzasadnionej przyczyny wykonawca nie może złożyć dokumentów dotyczących sytuacji

finansowej lub ekonomicznej wymaganych przez zamawiającego, może złożyć inny dokument, który w

wystarczający sposób potwierdza spełnianie opisanego przez zamawiającego warunku udziału w postępowaniu.

1. Jeżeli wykonawca nie złożył jednolitego dokumentu lub dokumentów wymaganych przez

zamawiającego potwierdzających brak podstaw wykluczenia, spełnianie warunków udziału w postępowaniu lub złożony jednolity dokument lub dokumenty są niekompletne, zawierają błędy lub budzą wątpliwości, zamawiający wzywa do złożenia, uzupełnienia, poprawienia dokumentów lub złożenia wyjaśnień dotyczących dokumentów w terminie przez siebie wskazanym.

1. Jeżeli wykonawca nie złożył wymaganych pełnomocnictw lub innych dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia postępowania albo złożył wadliwe pełnomocnictwa albo dokumenty, zamawiający wzywa do ich złożenia lub poprawienia w terminie wskazanym przez zamawiającego.
2. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia publicznego polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków, chyba że zamawiający zastrzegł konieczność osobistego wykonania zamówienia publicznego.
3. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolności innych podmiotów tylko wtedy, gdy podmioty te zrealizują roboty budowlane lub usługi, do realizacji których takie zdolności są niezbędne.
4. Wykonawca, który chce polegać na zdolności innych podmiotów, musi udowodnić zamawiającemu, że będzie dysponował niezbędnymi zasobami w trakcie realizacji zamówienia publicznego, w szczególności przedstawiając w tym celu zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania zamówienia publicznego.
5. Wykonawca, który polega na sytuacji ekonomicznej lub finansowej innych podmiotów, odpowiada solidarnie z podmiotem, który zobowiązał się do udostępnienia zasobów, za szkodę poniesioną przez zamawiającego powstałą wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba że za nieudostępnienie zasobów nie ponosi winy.
6. Dokumenty potwierdzające dysponowanie zasobami w trakcie realizacji zamówienia publicznego zawierają informacje o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu.
7. W zakresie nie uregulowanym SIWZ, zastosowanie mają przepisy rozporządzenia Rozporządzenie Ministra Rozwoju z dnia 26 lipca 2017 r. w sprawie rodzajów dokumentów, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy w postępowaniu o udzielenie zamówienia (Dz. U. z 2016 poz. 1126).
8. Jeżeli wykonawca nie złoży oświadczenia, o którym mowa w pkt 1 , oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy PZP, lub innych dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia postępowania, oświadczenia lub dokumenty są niekompletne, zawierają błędy lub budzą wskazane przez zamawiającego wątpliwości, zamawiający wezwie do ich złożenia, uzupełnienia, poprawienia w terminie przez siebie wskazanym, chyba że mimo ich złożenia oferta wykonawcy podlegałaby odrzuceniu albo konieczne byłoby unieważnienie postępowania.
9. Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert, o której mowa w art. 86 ust. 3 ustawy Pzp, przekazuje zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej , o której mowa w ust. 1 pkt 24 ustawy Pzp,. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia – wzór załącznik nr 6 do siwz.
10. Zamawiający przed udzieleniem zamówienia, wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym, nie krótszym niż 10 dni, terminie aktualnych na dzień złożenia następujących oświadczeń lub dokumentów :
11. **W celu potwierdzenia braku podstaw do wykluczenia:**
    * informacji z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13, 14 i 21 ustawy wystawionej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.
    * oświadczenia wykonawcy o braku wydania wobec niego prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne albo w przypadku wydania takiego wyroku lub decyzji – dokumentów potwierdzających dokonanie płatności tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarcie wiążącego porozumienia w sprawie spłat tych należności;
    * oświadczenia wykonawcy o braku orzeczenia wobec niego tytułem środka zapobiegawczego zakazu ubiegania się o zamówienia publiczne;
12. **W celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu:**

* wykazu dostaw lub usług wykonanych, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych również wykonywanych, w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz których dostawy lub usługi zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te dostawy lub usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego dostawy lub usługi były wykonywane, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu - wzór załącznik nr 4 do siwz.
* dokumentu potwierdzającego, że wykonawca jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na sumę gwarancyjną określoną przez zamawiającego.

1. **W celu potwierdzenia spełnienia przez oferowane dostawy wymagań określonych przez zamawiającego w SIWZ:**

* deklaracji zgodności z wymogami zasadniczymi Dyrektywy Rady 93/42/EEC Medical Devices.
* certyfikatu wystawionego przez jednostkę notyfikowaną potwierdzającego spełnienie dyrektywy 93/42/EEC (jeśli dotyczy)
* zgłoszenia wyrobu medycznego do Prezesa Urzędu Rejestracji Produktów Leczniczych, Wyrobów Medycznych i Produktów Biobójczych (dla wytwórców i autoryzowanych przedstawicieli)
* powiadomienia Prezesa Urzędu Rejestracji Produktów Leczniczych, Wyrobów Medycznych i Produktów Biobójczych o wprowadzeniu wyrobu medycznego do używania (dla dystrybutorów i importerów).
* folderów, prospektów, zdjęć lub innych dokumentów zawierających opis oferowanych urządzeń, materiałów i produktów, potwierdzające spełnienie wymagań zamawiającego określonych w załączniku nr 2 i 2a do siwz.
* innych dokumentów wymaganych przez zamawiającego w siwz, w szczególności w załącznikach nr 2b, 2c. z wyłączeniem dokumentów wymaganych przez zamawiającego w celu dokonania oceny oferty w kryterium „oceny użytkownika”, które należy dostarczyć wraz z ofertą (załącznik nr 2d).

***VII. Informacje o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń lub dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z wykonawcami.***

1. Komunikacja między zamawiającym a wykonawcami odbywa się z wykorzystaniem platformy zakupowej zamawiającego, dostępnej pod adresem <https://zamowienia.szpitalciechanow.com.pl> umożliwiającej wykonawcom w szczególności składanie ofert, oświadczeń i innych dokumentów w formie elektronicznej.
2. Osobami upoważnionymi do bezpośredniego kontaktowania się z wykonawcami są:
   * w sprawach związanych z przedmiotem zamówienia:

– Elżbieta Wasilewska - 23 / 673 02 87

* w sprawach procedury: – E. Katarzyna Jakimiec – tel. 23 673 02 74,
* w sprawach dotyczących funkcjonowania portalu zakupowego: - Krzysztof Różycki tel. 23 673 05 39 [informatyka@szpitalciechanow.com.pl](mailto:informatyka@szpitalciechanow.com.pl)

1. Wyjaśnień udziela się w godzinach 9:00 – 14:00.
2. Zamawiający nie przewiduje zebrania wykonawców.
3. Wykonawca może zwrócić się do zamawiającego o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 6 dni przed upływem terminu składania ofert pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął do zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.
4. Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął po upływie terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt. 5 lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania.
5. Przedłużenie terminu składania ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt. 8.

***VIII. Wymagania dotyczące wadium.***

1. Przystępując do przetargu wykonawca jest zobowiązany do wniesienia przed upływem terminu składania ofert wadium w wysokości (PLN): **25 000,00**
2. Wadium może być wniesione w:
   1. pieniądzu;
   2. poręczeniach bankowych, lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym, że poręczenie kasy jest zawsze poręczeniem pieniężnym;
   3. gwarancjach bankowych;
   4. gwarancjach ubezpieczeniowych;
   5. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. z 2007 r.Nr 42, poz. 275 z późn. zm.).
   6. Wadium w formie pieniądza należy wnieść przelewem na konto w Banku PKOBP nr rachunku 09 1020 1592 0000 2102 0181 0563, z dopiskiem na przelewie: „**Wadium w postępowaniu ZP/2501/112/19 na dostawę odczynników do immunochemii rozszerzonej dla ZDL”**
      1. Skuteczne wniesienie wadium w pieniądzu następuje z chwilą uznania środków pieniężnych na rachunku bankowym zamawiającego, przed upływem terminu składania ofert (tj. przed upływem dnia i godziny wyznaczonej jako ostateczny termin składania ofert).
      2. **Zamawiający wymaga, aby dokument potwierdzający wniesienie wadium, został złożony wraz z ofertą.**

**1) dokument potwierdzający dokonanie przelewu lub wpłaty – jeśli wadium wnoszone jest w pieniądzu.**

**2) oryginał poręczenia lub gwarancji wadialnej - jeśli wadium wnoszone jest w formie innej niż pieniądz.**

1. Z treści gwarancji/poręczenia winno wynikać bezwarunkowe, na każde pisemne żądanie zgłoszone przez Zamawiającego w terminie związania ofertą, zobowiązanie Gwaranta do wypłaty Zamawiającemu pełnej kwoty wadium w okolicznościach określonych w art. 46 ust. 4a i 5 ustawy PZP.
2. Oferta wykonawcy, który nie wniesie wadium lub wniesie w sposób nieprawidłowy zostanie odrzucona.

***IX. Termin związania ofertą.***

1. Wykonawca pozostaje związany ofertą przez okres 60 dni od upływu terminu składania ofert.
2. Wykonawca może przedłużyć termin związania ofertą, na czas niezbędny do zawarcia umowy, samodzielnie lub na wniosek Zamawiającego, z tym, że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania ofertą, zwrócić się do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres nie dłuższy jednak niż 60 dni.
3. Odmowa wyrażenia zgody na przedłużenie terminu związania ofertą nie powoduje utraty wadium.
4. Przedłużenie terminu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwie, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane jest po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.

***X. Opis sposobu przygotowywania ofert.***

* 1. Oferty **(w tym: załączniki nr 1, 2 oraz 2a)**, oświadczenia, w tym JEDZ, sporządza się, pod rygorem nieważności, w języku polskim oraz w postaci elektronicznej, i opatruje się kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

1. Oferta oraz oświadczenia, muszą mieć postać dokumentu elektronicznego, w wybranym przez wykonawcę formacie (spośród pdf, doc, xls), a także być opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, przy czym zamawiający wymaga, aby zestawienie asortymentowo-wartościowe (załącznik nr 2 do siwz) zostało złożone w postaci arkusza kalkulacyjnego XLS.
2. Jeśli więc wykonawca składa, wraz z ofertą, załącznik nr 2 (zestawienie asortymentowo-wartościowe) opatrzony kwalifikowanym podpisem elektronicznym, w formatach DOC lub PDF, winien złożyć dodatkowo kopię tego załącznika w formacie XLS, przy czym kopia ta nie musi być opatrzona kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
3. **Pliki składające się na ofertę:**

* **formularz ofertowy – załącznik nr 1,**
* **zestawienie asortymentowo wartościowe – załącznik nr 2,**
* **formularz techniczny – załączniki nr od 2b do 2d.**

a także inne dokumenty**,** których złożenia wraz z ofertą wymaga zamawiający,w szczególności **oświadczenie JEDZ (zał. nr 1a), dokument potwierdzający wniesienie wadium, pełnomocnictwo** mogą być skompresowane do jednego pliku archiwum (ZIP lub RAR) i w takiej postaci przekazane zamawiającemu**.**

1. Przekazanie ofert oraz oświadczeń, a także innych dokumentów, do złożenia których wykonawca jest zobowiązany, następuje za pomocą środków komunikacji elektronicznej, przy użyciu aplikacji informatycznej udostępnionej przez zamawiającego pod adresem <https://zamowienia.szpitalciechanow.com.pl>
2. Uczestnictwo wykonawcy w postępowaniu o udzieleniu zamówienia prowadzonym przez zamawiającego, w tym złożenie przez niego oferty, zostanie poprzedzone obowiązkowym założeniem przez niego indywidualnego konta użytkownika i zaakceptowaniu postanowień Regulaminu platformy.
3. Dokumenty elektroniczne przekazywane za pośrednictwem środka komunikacji elektronicznej, o którym mowa w 3 są sporządzane w jednym z formatów danych określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 18 ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne.
4. Jeżeli wykonawca nie posiada oryginału dokumentu, o którym mowa w art. 25 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych, w formie dokumentu elektronicznego, może sporządzić i przekazać elektroniczną kopię takiego dokumentu, z wyjątkiem oświadczeń dotyczących wykonawcy i innych podmiotów, na których zdolnościach i sytuacji polega wykonawca na zasadach określonych w art. 22a tej ustawy, lub oświadczeń dotyczących podwykonawców.
5. W przypadku przekazywania przez wykonawcę elektronicznej kopii dokumentu, podpisanie jej przez wykonawcę albo odpowiednio przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca, albo przez podwykonawcę kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem przez wykonawcę albo odpowiednio przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca, albo przez podwykonawcę elektronicznej kopii dokumentu za zgodność z oryginałem.
6. W przypadku przekazywania przez wykonawcę dokumentu elektronicznego w formacie poddającym dane kompresji, opatrzenie pliku zawierającego skompresowane dane kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem przez wykonawcę za zgodność z oryginałem wszystkich elektronicznych kopii dokumentów zawartych w tym pliku, z wyjątkiem kopii poświadczonych odpowiednio przez innego wykonawcę ubiegającego się wspólnie z nim o udzielenie zamówienia, przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca, albo przez podwykonawcę.
7. Dokumenty elektroniczne mogą być przekazywane i udostępniane przez zamawiającego również przy użyciu poczty elektronicznej.
8. Jeśli wykonawca składa ofertę przez pełnomocnika, pełnomocnictwo winno być złożone wraz z ofertą w sposób, w formie oraz treści zgodnej z obowiązującymi przepisami prawa.
9. Zamawiający informuje, iż zgodnie z art. 8, w zw. z art. 96 ust. 3 ustawy PZP oferty składane w postępowaniu o zamówienie publiczne są jawne i podlegają udostępnieniu od chwili ich otwarcia, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (tj. Dz.U. 2018 poz. 419, z późn. zm.), jeśli Wykonawca w terminie składania ofert zastrzegł, że nie mogą one być udostępniane i jednocześnie wykazał, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.
10. Zamawiający wymaga, aby wykonawca informację stanowiącą tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, wydzielił z oferty Utworzony w ten sposób podkatalog elektroniczny wykonawca oznacza nazwą „TAJEMNICA PRZEDSIEBIORSTWA”.
11. Brak jednoznacznego wskazania, które informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa oznaczać będzie, że wszystkie dokumenty złożone przez wykonawcę w trakcie niniejszego postępowania są jawne bez zastrzeżeń.
12. Zastrzeżenie informacji, które nie stanowią tajemnicy przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji będzie traktowane, jako bezskuteczne i skutkować będzie zgodnie z uchwałą SN z 20 października 2005 (sygn. III CZP 74/05) ich odtajnieniem.
13. Zamawiający informuje ponadto, że w przypadku kiedy wykonawca otrzyma od niego wezwanie w trybie art. 90 ustawy PZP, a złożone przez niego wyjaśnienia i/lub dowody stanowić będą tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji Wykonawcy będzie przysługiwało prawo zastrzeżenia ich jako tajemnica przedsiębiorstwa. Przedmiotowe zastrzeżenie zamawiający uzna za skuteczne wyłącznie w sytuacji kiedy Wykonawca oprócz samego zastrzeżenia, jednocześnie wykaże, iż dane informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.
14. Wykonawca może przed upływem terminu składania ofert wprowadzić za pośrednictwem platformy wskazanej w pkt 5 zmiany, poprawki, modyfikacje i uzupełnienia do złożonej oferty:
15. Wykonawca ma prawo przed upływem terminu składania ofert wycofać się z postępowania poprzez złożenie powiadomienia, według tych samych zasad jak wprowadzanie zmian i poprawek do oferty (pkt. 19).

***XI. Miejsce oraz termin składania i otwarcia ofert.***

1. Wykonawca składa ofertę do upływu terminu określonego w siwz, za pośrednictwem portalu zakupowego zamawiającego https://zamowienia.szpitalciechanow.com.pl tj. **do dnia 20.01.2020 r** **godz.10.00**
2. Wykonawca pozostaje związany ofertą przez **okres 60 dni** od upływu terminu składania ofert.
3. Otwarcie ofert nastąpi w dniu **20.01.2020 r. o godz. 1030** w Sekcji Zamówień Publicznych – pok. 20

( niski parter). Otwarcie ofert jest jawne.

1. W części jawnej posiedzenia komisji zamawiający ogłosi:

* kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia (przed otwarciem ofert);
* nazwy i adresy wykonawców,
* ceny ofert.
* oferowane terminy wykonania zamówienia,
* oferowane okresy gwarancji,
* oferowane warunki płatności.

1. Oferty złożone po terminie składania ofert zostaną zwrócone, w trybie przewidzianym w ustawie Pzp.
2. Niezwłocznie po otwarciu ofert zamawiający zamieści w Portalu informacje dotyczące:

a) kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia;

b) firm oraz adresów wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie;

c) ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.

***XII. Opis sposobu obliczenia ceny.***

* + - 1. Wykonawca określa cenę realizacji zamówienia poprzez wskazanie w Formularzu ofertowym sporządzonym wg wzoru stanowiącego Załączniki nr 2 do SIWZ łącznej ceny ofertowej brutto za realizację przedmiotu zamówienia w podziale na zadania/części.
      2. Łączna cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia, zgodnie z op.isem przedmiotu zamówienia oraz wzorem umowy określonym w niniejszej SIWZ.
      3. Zamawiający przewiduje możliwości zmian ceny ofertowej brutto w sytuacjach wymienionych w projekcie umowy.
      4. Ceny muszą być: podane i wyliczone w zaokrągleniu do dwóch miejsc po przecinku (zasada zaokrąglenia – trzecia cyfra: poniżej 5 należy końcówkę pominąć, powyżej i równe 5 należy zaokrąglić w górę).
      5. Cena oferty winna być wyrażona w złotych polskich (PLN).
      6. Jeżeli w postępowaniu złożona będzie oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, zamawiający w celu oceny takiej oferty doliczy do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami. W takim przypadku Wykonawca, składając ofertę, jest zobligowany poinformować zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadzić do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę **(rodzaj) towaru / usługi,** których **dostawa / świadczenie** będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując ich wartość bez kwoty podatku.

## 

## XIII. Opis kryteriów, którymi zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert.

1. Przy wyborze najkorzystniejszej oferty zamawiający będzie się kierował następującymi kryteriami oceny ofert:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Kryterium | Waga | Liczba możliwych do uzyskania punktów |
| Cena | 60% | 60,00 |
| Ocena techniczna | 40% | 40,00 |

* 1. W kryterium **cena** – dla obliczenia liczby uzyskanych punktów – zostanie zastosowany wzór:

C = Cmin / Cx x 60

gdzie:

C – ilość punktów badanej oferty w tym kryterium,

C min – najniższa cena w tym kryterium spośród wszystkich ważnych i nieodrzuconych ofert,

C x – cena badanej oferty.

Wynik zostanie zaokrąglony do dwóch miejsc po przecinku, tj. poprzez odcięcie trzeciej i następnych cyfr po przecinku, trzecia i następne cyfry po przecinku nie będą brane pod uwagę.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| 2 | Ocena techniczna porównawcza analizatora | 40 | 40 | Ocena punktowa dokonana na podstawie informacji przedstawionych przez wykonawcę w zestawieniach ocenianych cech oferowanego systemu. (załącznik nr 2d do siwz)  *W kolumnie 5 „punktacja” zamawiający podał ile punktów „małych” może otrzymać oferta, w związku z oferowanym w niej parametrem , funkcją. lub wyposażeniem.*  *Punkty właściwe (zgodne z wagą kryterium oceny ofert tj. 40%) zostaną przydzielone ofercie badanej na podstawie wzoru:*  suma punktów „małych”  otrzymanych przez ofertę badaną  Ilość pkt.. = Ilość pkt. ---------------------------------------------- x 40  Największa ilość przyznanych  punktów „małych”  **Uwaga!**   * 1. Wykonawca jest zobowiązany złożyć wraz z ofertą dokumenty, wytworzone przez producentów oferowanego analizatora i mat. pozostałych, potwierdzające informacje i wpisy wykonawcy, umieszczone przez niego w załączniku nr 2d do siwz dla pozycji ocenianych.   2. Jeśli zamawiający, w dokumentach, o których mowa wyżej, nie znajdzie takiego potwierdzenia dla pozycji ocenianej, oferta otrzyma każdorazowo po 0,00 pkt „małych”. |

1. Zamawiający poprawia w ofercie:
2. oczywiste omyłki pisarskie,
3. oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,
4. inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty

– niezwłocznie zawiadamiając o tym wykonawcę, którego oferta została poprawiona.

* 1. Zamawiający udzieli zamówienia wykonawcy, którego oferta odpowiada wszystkim wymaganiom określonym w niniejszej specyfikacji i otrzyma maksymalną ilość punktów, zsumowanych za poszczególne kryteria oceny ofert.
  2. Jeżeli w postępowaniu o udzielenie zamówienia nie można dokonać wyboru oferty najkorzystniejszej ze względu na to, że zostały złożone oferty o takiej samym bilansie ceny i innych kryteriów oceny ofert, zamawiający wzywa wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie określonym przez zamawiającego ofert dodatkowych.

***XIV. Informacje o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.***

* + 1. Zamawiający informuje niezwłocznie wszystkich wykonawców o:

1. wyborze oferty najkorzystniejszej, podając nazwę (firmę) albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres wykonawcy, którego ofertę wybrano oraz nazwę (firmę) albo imiona i nazwiska, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres wykonawców, którzy złożyli oferty, a także punktację przyznaną ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łączną punktację,
2. unieważnieniu postępowania,
   * podając uzasadnienie faktyczne i prawne oraz zamieszczając tę informację na swojej stronie internetowej.
3. Zamawiający informuje niezwłocznie każdego wykonawcę:
   1. który podlega wykluczeniu, że nie spełnia warunków udziału w postępowaniu,
   2. którego oferta została odrzucona o powodach odrzucenia oferty, a w przypadkach, o których mowa w art. 89 ust. 4 i 5 ustawy Pzp, o braku równoważności lub braku spełniania wymagań wydajnościowych lub funkcjonalnych,

- podając uzasadnienie faktyczne i prawne, które w przypadkach, o których mowa w art. 89 ust. 5 ustawy Pzp, powinno zawierać wyjaśnienie powodów, dla których dowody przedstawione przez wykonawcę, zamawiający uznał za niewystarczające.

1. Zamawiający zawiera umowę w sprawie zamówienia publicznego, w terminie nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty.
2. Zamawiający może zawrzeć umowę w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminów, o których mowa w pkt. 3, jeżeli w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w przypadku trybu przetargu nieograniczonego, złożono tylko jedną ofertę.
3. Zamawiający podpisze umowę o udzieleniu zamówienia publicznego i prześle ją w celu podpisu wybranemu wykonawcy.

***XV. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy.***

1. Wykonawca, którego oferta zostanie wybrana, zobowiązany będzie do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy najpóźniej w dniu jej zawarcia, w wysokości **25 000,00 PLN**.
2. Zabezpieczenie może być wnoszone według wyboru Wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:

* pieniądzu;
* poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;
* gwarancjach bankowych;
* gwarancjach ubezpieczeniowych;
* poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. z 2007 r. Nr 42, poz. 275 z późn. zm.).

1. Zamawiający **nie wyraża** zgody na wniesienie zabezpieczenia w formach określonych art. 148 ust. 2 ustawy PZP
2. W przypadku wniesienia zabezpieczenia w formie pieniężnej Zamawiający przechowa je na oprocentowanym rachunku bankowym.
3. Z treści zabezpieczenia przedstawionego w formie gwarancji/poręczenia winno wynikać, że bank, ubezpieczyciel, poręczyciel zapłaci, na rzecz Zamawiającego w terminie maksymalnie 14 dni od pisemnego żądania kwotę zabezpieczenia, na pierwsze wezwanie Zamawiającego, bez odwołania, bez warunku, niezależnie od kwestionowania czy zastrzeżeń Wykonawcy i bez dochodzenia czy wezwanie Zamawiającego jest uzasadnione czy nie.
4. W przypadku, gdy zabezpieczenie, będzie wnoszone w formie innej niż pieniądz, Zamawiający zastrzega sobie prawo do akceptacji projektu ww. dokumentu (wzór gwarancji został określony w załączniku nr 5 do siwz).
5. Zamawiający zwróci/zwolni zabezpieczenie w terminie do 14 dni od daty podpisania protokołu należytego wykonania umowy, w części dotyczącej dostawy, uruchomienia itp. analizatora (projekt umowy §6 ust. 2)

***XVI. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli zamawiający wymaga od wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach.***

Integralną częścią specyfikacji istotnych warunków zamówienia jest projekt umowy dostawy - zał. nr 3, według którego zamawiający podpisze umowę z wybranym w postępowaniu wykonawcą.

***XVII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy w toku postępowania o udzielenie zamówienia.***

1. Każdemu Wykonawcy, a także innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu danego zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy Pzp przysługują środki ochrony prawnej przewidziane w dziale VI ustawy Pzp jak dla postępowań poniżej kwoty określonej w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp.
2. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz SIWZ przysługują również organizacjom

wpisanym na listę, o której mowa w art. 154 pkt 5 ustawy Pzp.

ZATWIERDZAM

Andrzej Kamasa

Dyrektor

## 

## Załącznik nr 3 – projekt umowy

**U M O W A**

**ZP/2501/**……**/2019**

**zawarta dnia** ........**......2019 r.** w Ciechanowie

*pomiędzy*

**Specjalistycznym Szpitalem Wojewódzkim w Ciechanowie**

06-400 Ciechanów, ul. Powstańców Wielkopolskich 2

zarejestrowanym w KRS pod nr 0000008892

NIP: 566-10-19-200, Urząd Skarbowy w Radomiu, REGON: 000311622

zwanym dalej „Zamawiającym”, w imieniu którego występuje:

- Andrzej Kamasa - Dyrektora

*a*

........................................................................................................................................

\*wpisaną/ym w dniu ........................... do Krajowego Rejestru Sądowego prowadzonego przez Sąd Rejonowy w .................................................. Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego, nr KRS ................, z kapitałem zakładowym ........................ PLN

NIP: ......................., Urząd Skarbowy w ................................, REGON: ........................

zwaną/ym dalej „Wykonawcą", w imieniu którego występuje:

- ........................................................................................................

Na podstawie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy Prawo zamówień publicznych, z dnia 29 stycznia 2004 r. **(**t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 1843, ze zmian.) Strony zawierają Umowę o następującej treści:

**§ 1**

**Przedmiot umowy**

1. Przedmiotem zamówienia jest:
2. **Dostawa odczynników do immunochemii rozszerzonej dla ZDL**,wymienionych w zestawieniu asortymentowo-wartościowym,stanowiącym załącznik nr 1 do Umowy, zwanych dalej towarem, o wymaganiach określonych w załączniku nr 2 do Umowy.
3. **Dzierżawa analizatora,** z wyposażeniem określonym w załączniku nr 2 do Umowy, zwanymi dalej urządzeniami.
4. Inne zobowiązania Wykonawcy wynikające ze siwz postępowania o udzielenie zamówienia publicznego (znak sprawy **ZP/2501/78/19**) oraz treści Umowy.
5. Ilości towaru wskazane w załączniku nr 1 określają szacunkowe potrzeby Zamawiającego w okresie obowiązywania Umowy, nie stanowiąc zobowiązania dla Zamawiającego do pełnej realizacji maksymalnej wartości nominalnej zobowiązania, określonej w § 3 ust 5, ani też podstawy do dochodzenia przez Wykonawcę roszczeń odszkodowawczych z tytułu zmniejszenia zamówienia. Niezrealizowana część Umowy nie przekroczy jednakże 20% maksymalnej wartości nominalnej zobowiązania, określonej w §3 ust 3.
6. Zamawiający, w  zależności od aktualnych potrzeb oraz w ramach maksymalnej wartości nominalnej zobowiązania, określonej w § 3 ust 5, zastrzega sobie prawo do zmiany ilości zamawianego towaru w poszczególnych pozycjach asortymentowych załącznika nr 1.
7. Zamawiający przewiduje możliwość skorzystania przez niego z prawa opcji, polegającego na rozszerzeniu zamówienia objętego niniejszą umową, ponad jego wielkość ustaloną w ust. 1 oraz maksymalną wartość zobowiązania, o której mowa w § 3 ust 5.
8. Rozszerzenie zamówienia, o którym mowa ust 4 nie może przekroczyć 20% maksymalnej wartości nominalnej zobowiązania, określonej w § 3 ust 5.
9. Wprowadzenie do Umowy zmian wynikających z rozszerzenia zamówienia wymaga formy pisemnej, w postaci aneksu do Umowy.

**§ 2**

**Termin realizacji zamówienia**

1. **Umowa obowiązuje w okresie 48 miesięcy od daty jej zawarcia.**

2. Termin określony w ust. 1 zostanie za zgodą Stron wydłużony o czas niezbędny do osiągnięcia przez zrealizowane dostawy wartości nominalnej zobowiązania określonej w § 3 ust. 5.

**§ 3**

**Wynagrodzenie Wykonawcy i opłata dzierżawna**

1. Za dostarczony towar Zamawiający zapłaci cenę zgodną z cenami jednostkowymi netto określonymi w załączniku Nr 1 do Umowy, plus należny podatek VAT, z zastrzeżeniem ust. 2.
2. Zmiany cen jednostkowych towaru są możliwe w przypadkach przewidzianych w niniejszej umowie.
3. Czynsz dzierżawny, do zapłaty którego zostaje zobowiązany Zamawiający wynosi za każdy miesiąc …………..PLN netto, plus należny podatek VAT. Należny czynsz dzierżawny zostanie automatycznie pomniejszony w przypadkach przestoju analizatora, spowodowanego okolicznościami niezależnymi od Zamawiającego (awarie, przeglądy, konserwacje). Wielkość pomniejszenia wynosi 1/30 czynszu dzierżawnego za każde 24 godziny przestoju. Czynsz dzierżawny może być naliczany od dnia podpisania protokołu zdawczo odbiorczego, o którym mowa w § 6 ust . 2.
4. Zapłata czynszu dzierżawnego zostanie przez Zamawiającego dokonana w ciągu 30 dni od daty wystawienia przez Wykonawcę faktury za dany miesiąc rozliczeniowy.
5. **Maksymalna wartość nominalna zobowiązania Zamawiającego brutto wynikająca z umowy wynosi ....................... PLN** /słownie brutto: .................................................. PLN/.
6. Strony dopuszczają możliwość obniżenia wynagrodzenia Wykonawcy w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru wykonawcy, przy zachowaniu zakresu i wielkości zobowiązań Wykonawcy wynikających z Umowy. Warunkiem koniecznym wprowadzenia takiej zmiany wynagrodzenia Wykonawcy jest zgoda obu Stron.

**§ 4**

**Warunki płatności**

1. Zamawiający zapłaci cenę za dostarczony mu towar w terminie 60 dni od daty wystawienia faktury.
2. Za termin zapłaty uważa się termin obciążenia rachunku Zamawiającego.
3. Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą mogą być prowadzone tylko w złotych polskich.

**§ 5**

**Warunki dostawy**

1. Wykonawca zobowiązuje się dostarczać towar sukcesywnie, w asortymencie i ilościach określonych w zamówieniach Zamawiającego, w terminie 5 dni roboczych od daty otrzymania zamówienia.
2. Strony ustalają, że zamówienia towaru będą przekazywane Wykonawcy pocztą elektroniczną najpóźniej do godz:13:00.
3. Wykonawca zobowiązuje się dostarczać towar do siedziby Zamawiającego, na własny koszt i ryzyko w ilościach uzgodnionych dla każdej dostawy.
4. Wykonawca oświadcza, że opóźnienia w zapłacie za dostarczony towar, nie przekraczające 60 dni, licząc od daty upływu terminu płatności, określonego w ust. 1, nie spowodują wstrzymania dostaw towaru lub ich nieterminowość.
5. Wstrzymanie dostaw towaru Wykonawca musi poprzedzić pisemnym oświadczeniem, przesłanym Zamawiającemu pisemnie lub faksem, na nie mniej niż 14 dni przed datą wstrzymania dostaw.

**§ 6**

**Dzierżawa urządzeń**

1. Wykonawca oświadcza, że jest właścicielem urządzeń, które w celu realizacji niniejszej Umowy przekaże do użytkowania Zamawiającemu w formie dzierżawy.
2. Wykonawca, w ciągu 21 dni od daty zawarcia niniejszej umowy zainstaluje i uruchomi wszystkie dostarczone w ramach umowy urządzenia, przeszkoli personel Zamawiającego w zakresie jego obsługi, a także zapewni pełną współpracę analizatora z systemem informatycznym w Szpitalu {łącze dwukierunkowe}, poprzez transmisję zleceń, wyników badań i wyników kontroli jakości. Zamawiający potwierdzi wykonanie powyższych czynności w protokole zdawczo-odbiorczym, przygotowanym na tę okoliczność przez Wykonawcę.
3. Wykonawca przekaże Zamawiającemu paszporty techniczne wszystkich dostarczonych urządzeń, w terminie, o którym mowa w ust. 2.
4. Utrzymywanie wszystkich dzierżawionych urządzeń w pełniej sprawności, przez cały okres obowiązywania umowy, jest obowiązkiem Wykonawcy. W tym celu Wykonawca przeprowadzi w okresie dzierżawy przeglądy techniczne urządzeń, zgodnie z zaleceniami producentów.
5. Wykonanie przeglądu technicznego Wykonawca udokumentuje każdorazowo przekazaniem Zamawiającemu, w terminie 24 godz. od zakończenia przeglądu, stosownego certyfikatu sprawności technicznej urządzenia, potwierdzającego wypełnienie specyfikacji producenta (świadectwo walidacji). Przekazanie takiego dokumentu jest warunkiem uznania przez Zamawiającego przeglądu za przeprowadzony.
6. Termin następnego przeglądu technicznego dla danego urządzenia, zostanie przez serwisanta zapisana na naklejce, która zostanie przylepiona w widocznym miejscu na urządzeniu.
7. Wykonawca zapewni Zamawiającemu możliwość zgłaszania awarii urządzeń (telefonicznie, pocztą elektroniczną) we wszystkie dni tygodnia, 24 h/dobę. Wszystkie terminy związane z obowiązkami Wykonawcy w zakresie naprawy urządzeń, liczone będą od terminu zgłoszenia.
8. Wykonawca zapewni reakcję serwisu w ciągu 24 godzin roboczych od otrzymania od Zamawiającego zgłoszenia. Przez pojęcie „reakcji serwisu” rozumie się czynności podjęte przez Wykonawcę w celu ustalenia z Zamawiającym terminu wykonania naprawy zgłoszonego urządzenia. .
9. Wykonawca zobowiązuje się do naprawy zgłoszonego urządzenia i przekazania go do eksploatacji do godz. 15:00, najpóźniej w trzecim dniu roboczym, następującym po dacie zgłoszenia awarii. Naprawa zostanie wykonana w miejscu instalacji urządzenia.
10. Jeśli zgłoszone do naprawy urządzenie nie zostanie oddane do eksploatacji (po jego naprawie)  w terminie ustalonym w ust. 9, Wykonawca jest zobowiązany do zainstalowania w jego miejsce, nie później niż w dniu upływu tego terminu, urządzenia zastępczego, o parametrach i właściwościach nie gorszych od dzierżawionego w ramach Umowy.    W przypadku, jeśli urządzeniem zastępczym będzie analizator laboratoryjny, i jako taki będzie przez Zamawiającego używany dłużej niż 72 godziny, od chwili oddania go Zamawiającemu do eksploatacji,  Wykonawca zapewni, wraz z upływem tego terminu, pełną współpracę analizatora zastępczego z systemem informatycznym w Szpitalu, o czym mowa w ust. 2.
11. Niezależnie od treści ust. 10 Zamawiający ma prawo do zlecenie przeprowadzenia badań, których wykonanie nie jest możliwe ze względu na awarię analizatora, w innych pracowniach diagnostyki laboratoryjnej (tzw. usługa zastępcza). Kosztami badań, transportu próbek i wyników zostanie obciążony Wykonawca, w wysokości wynikającej z różnicy pomiędzy wartością badań zleconych w trybie usługi zastępczej, a ceną określoną w Umowie. Zlecenie zastępcze nie wymaga oddzielnej zgody Wykonawcy. Zamawiający dopuszcza możliwość wskazywania przez Wykonawcę pracowni diagnostyki laboratoryjnej, w której wykonana zostanie usługa zastępcza. W takim przypadku zlecenie wykonania badań Zamawiający skieruje bezpośrednio do wskazanej pracowni, która obciąży wszystkimi kosztami wynikającymi z tak wykonanego zlecenia bezpośrednio Wykonawcę.
12. Wykonawca zobowiązuje się do wymiany każdego urządzenia dzierżawionego w ramach Umowy na nowe, pozbawione wad, o parametrach oraz właściwościach funkcjonalnych i jakościowych nie gorszych od dzierżawionego dotychczas, w przypadku gdy w okresie 6 miesięcy jego eksploatacji, miały miejsce trzy jego awarie, nie wynikające z przyczyn leżących po stronie użytkownika, uniemożliwiające wykonywanie badań diagnostycznych będących przedmiotem Umowy. Nowe urządzenie Wykonawca zainstaluje, uruchomi i przekaże do eksploatacji w ciągu 21 dni od daty zgłoszenia przez Zamawiającego trzeciego przypadku awarii, zawierającego ponadto żądanie wymiany urządzenia na nowe. Postanowienia dotyczące naprawy i urządzenia zastępczego (ust. 9 i 10) stosuje się odpowiednio.
13. Wykonawca zapewni Zamawiającemu możliwość uzyskania (telefonicznie lub pocztą elektroniczną) porad specjalistycznych związanych z przedmiotem zamówienia, w celu rozstrzygania wątpliwości Zamawiającego, pojawiających się w okresie obowiązywania umowy.
14. Wszelkie czynności serwisowe Wykonawca odnotuje w paszporcie technicznym urządzenia oraz raporcie z serwisowym, który zostanie przekazany pocztą elektroniczną, najpóźniej w ciągu 24 godzin po ich zakończeniu, do Zakładu Diagnostyki Laboratoryjnej Zamawiającego, w celu uzyskania od niego potwierdzenia przeprowadzonych czynności serwisowych. Raport winien w sposób jednoznaczny wskazywać zgodność serwisowanego urządzenia ze specyfikacją producenta.
15. Wykonawca ubezpieczy na czas trwania umowy wydzierżawiony analizator od wszelkiego rodzaju ryzyk.
16. W przypadku wygaśnięcia lub rozwiązania umowy Zamawiający zwróci Wykonawcy wszystkie dzierżawione urządzenia, w stanie nie pogorszonym, z uwzględnieniem naturalnego zużycia. Wykonawca zdemontuje urządzenia i odbierze je od Zamawiającego stosownym protokołem. Na życzenie Zamawiającego Wykonawca usunie z pamięci analizatora (dysków) wszystkie znajdujące się w niej dane.
17. Wszystkie koszty związane z realizacją zobowiązań, o których mowa w ust. od 1 do 16, obciążają w całości Wykonawcę i zostały przez niego skalkulowane w czynszu dzierżawny, o którym mowa w ust. 1.
18. Zamawiający zobowiązuje się użytkować urządzenia w sposób zgodny z jego przeznaczeniem oraz nie oddawać ich do używania osobom trzecim.
19. Jeśli w terminie realizacji umowy, Zamawiający podejmie decyzję o zmianie lokalizacji pracy analizatora, w związku z np. modernizacją pomieszczeń ZDL, Wykonawca zobowiązany jest do wykonania na własny koszt wszystkich czynności związanych z deinstalacją analizatora w dotychczasowej lokalizacji, jego przeniesieniem i  ponowną instalacją w nowych pomieszczeniach. Zamawiający ma prawo do dwukrotnego wystąpienia do Wykonawcy z wnioskiem o wykonanie czynności, o których mowa z zdaniu pierwszym.

**§7.**

**Zabezpieczenie należytego wykonania umowy**

1. Strony ustalają zabezpieczenie należytego wykonania Umowy w wysokości 25 000,00 PLN (*słownie*: ……………………………………. PLN).

Zabezpieczenie zostało wniesione przez Wykonawcę przed zawarciem Umowy w formie …………………………………. – załącznik nr …. do Umowy.

1. Zabezpieczenie służy zaspokojeniu wszelkich roszczeń Zamawiającego z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania Umowy przez Wykonawcę. W szczególności z zabezpieczenia Zamawiający ma prawo pokryć kary umowne oraz koszty wykonania zastępczego.
2. Zabezpieczenie należytego wykonania Umowy będzie zwrócone/zwolnione Wykonawcy w terminie 14 dni od daty podpisania protokołu, o którym mowa w §6 ust. 2 Umowy.

**§ 8**

**Należyte wykonanie umowy**

1. Wykonawca dostarczy towar:
2. który spełnia wymóg dopuszczenia go do użytkowania;
3. o wysokim standardzie pod względem norm jakościowych jak i o odpowiednim terminie ważności, zapewniającym bezpieczne zużycie dostarczonych odczynników.
4. Na każdej partii towaru muszą znajdować się etykiety umożliwiające identyfikację towaru.
5. Strony umowy ustalają, że na opakowaniach zbiorczych będą znajdować się następujące informacje: nazwa producenta, adres siedziby, nazwa asortymentu, liczba sztuk znajdująca się w opakowaniu, kody zgodne z informacjami zawartymi w katalogach Wykonawcy.
6. Zamawiający ma prawo do złożenia reklamacji w przypadku stwierdzenia, iż towar jest wadliwy.
7. Reklamacja będzie składana telefonicznie lub mailem przez Kierownika Zakładu Diagnostyki Laboratoryjnej.
8. Towarem wadliwym jest w szczególności towar nie spełniający wymogów określonych w ust. 1- 3 oraz mający

innego rodzaju wady fizyczne lub prawne.

1. Gdy dostawa jest niewłaściwa pod względem ilościowym, brakujący towar Wykonawca dostarczy odpowiednio w

terminie 3 dni roboczych, licząc od dnia złożenia reklamacji.

1. W przypadku dostawy w całości lub w części o niewłaściwej jakości, Wykonawca zobowiązuje się rozpatrzyć

złożoną reklamację w ciągu 3 dni roboczych od daty jej otrzymania; jeżeli reklamacja zostanie uznana, towar

wolny od wad Wykonawca dostarcza w terminie określonym w § 5 ust. 1, licząc od dnia uznania reklamacji.

1. W przypadku dostarczenia towarów nie zamówionych przez Zamawiającego zostaną one zwrócone Wykonawcy

na jego koszt i ryzyko.

1. Wszelkie czynności związane z reklamacją towaru obciążają Wykonawcę.
2. Zamawiający zastrzega sobie prawo do złożenia oświadczenia o odstąpieniu od umowy ze skutkiem

natychmiastowym, jeżeli Wykonawca nie wymieni zakwestionowanego towaru wadliwego w terminie określonym

w ust. 8.

1. Zamawiający zastrzega sobie prawo do złożenia oświadczenia o odstąpieniu od umowy ze skutkiem

natychmiastowym, jeżeli Wykonawca nie zrealizuje w terminie dwóch kolejnych zamówień złożonych przez

Zamawiającego.

1. Zamawiający zastrzega sobie prawo złożenia oświadczenia o odstąpieniu od umowy ze skutkiem

natychmiastowym, jeżeli Wykonawca nie dostarczy towarów spełniających wymóg dopuszczenia przedmiotu

zamówienia do użytku w placówkach ochrony zdrowia.

1. W przypadku niedoszacowania oferty złożonej przez Wykonawcę w powołanym postępowaniu przetargowym,

poniesie on wszystkie koszty związane z uzupełnieniem brakujących odczynników, materiałów kontrolnych lub

kalibracyjnych.

1. Wykonawca zobowiązuje się do wnoszenia opłat za wjazd oraz parkowanie pojazdów samochodowych na terenie nieruchomości Zamawiającego zlokalizowanej w Ciechanowie przy ul. Powstańców Wielkopolskich 2, w wysokości ustalonej w aktualnie obowiązującym cenniku.

**§ 9**

**Kary umowne i reklamacje**

1. W przypadku niedotrzymania uzgodnionego terminu dostaw, o którym mowa w § 5 ust. 1 lub dostaw niezgodnych z zamówieniem pod względem asortymentu, jakości bądź ilości Wykonawca zapłaci Zamawiającemu karę umowną w wysokości 1% maksymalnej wartości niedostarczonego towaru za każdy dzień zwłoki.
2. Zamawiający zastrzega sobie prawo odstąpienia od umowy w następujących przypadkach:

* w razie niewykonania zamówienia lub nieterminowej realizacji zamówienia,
* w razie nienależytego wykonania zamówienia, w tym w szczególności dostarczenia produktu po upływie terminu jego ważności lub z terminem krótszym niż umówiony, dostarczenia zbyt małej ilości towaru, dostarczenia towaru o jakości niezgodnej z umową.

1. Prawo odstąpienia od umowy ogranicza się, według wyboru Zamawiającego, do części umowy objętej

określonym zamówieniem, albo do całej reszty niespełnionego do czasu odstąpienia od umowy świadczenia.

1. Przy pierwszym stwierdzeniu nienależytego wykonania umowy Zamawiający może wykonać prawo do odstąpienia od umowy, po bezskutecznym upływie wyznaczonego terminu do należytego wykonania umowy.
2. W przypadku wykonania prawa odstąpienia z przyczyn opisanych w ust. 3 Zamawiający naliczy karę umowną w wysokości 10 % maksymalnej wartości nominalnej zobowiązania, określonej w § 3 ust 5.
3. Kara umowna płatna będzie w ciągu 7 dni od daty wystawienia Wykonawcy noty obciążeniowej obejmującej naliczoną karę umowną, przy czym Zamawiający ma prawo do potrąceń kwoty kary umownej z bieżących faktur za wykonanie dostawy wystawionej przez Wykonawcę.
4. Zamawiającemu przysługuje prawo do dochodzenia odszkodowania przewyższającego karę umowną.
5. Wykonawca przyjmuje do wiadomości, iż wykonanie przez niego zamówienia w całości bądź w części, jednakże po terminie określonym w umowie może nie mieć dla Zamawiającego znaczenia, ze względu na konieczność zapewnienia dostępności towaru u Zamawiającego.
6. Strony ustalają następujące kary umowne, którymi Zamawiający może obciążyć Wykonawcę, w związku z nieterminowym wypełnieniem przez niego zobowiązań, wynikających z treści §6 ust 2, 3, 5, 7, 8, 9,10, i 14 niniejszej umowy, w wysokości 200,00 zł na każdy dzień zwłoki.
7. W przypadku niedotrzymania terminu płatności, Wykonawca może naliczyć wyłącznie odsetki ustawowe za opóźnienie.
8. Zamawiającemu przysługuje prawo rozwiązania umowy w trybie natychmiastowym bez wypowiedzenia w przypadku, gdy Wykonawca, pomimo dwukrotnego pisemnego wezwania, nadal nie wykonuje lub nienależycie wykonuje umowę.

**§ 10**

**Zmiany do umowy**

Zmiany lub wprowadzenie nowych postanowień umowy mogą mieć miejsce na zasadach opisanych

poniżej:

1. Wnioskowanie o zmianę – Strony:
   1. Wniosek Zamawiającego o dokonanie zmiany;
   2. Wniosek Zamawiającego, aby Wykonawca przedłożył propozycję zmian;
   3. Wniosek Wykonawcy o dokonanie zmiany.
2. Opis zmiany:
3. Zmiana umowy, korzystna dla Zamawiającego, w tym w szczególności obniżenie cen;
4. Ustawowa zmiana podatku VAT – zmiana wartości umowy następuje z dniem wejścia w życie zmienionej stawki VAT. W takim przypadku wartości netto wynagrodzenia pozostają bez zmian, zaś wartości brutto ulegają zmianie proporcjonalnie do zmienionej stawki podatku VAT;
5. Zmiana producenta towaru, zaprzestanie produkcji przez dotychczasowego producenta, z przyczyn niezależnych od Wykonawcy z zastrzeżeniem, że Wykonawca zaoferuje towar równoważny, w cenie nie wyższej niż wynikająca z umowy.
6. Zmiana opakowania jednostkowego, z odpowiednim przeliczeniem ilości towaru. Podstawą obliczenia ceny towaru, w przypadku zmiany opakowania jest cena jednostkowa netto podana w ofercie.
7. Możliwość wydłużenia terminu obowiązywania umowy w przypadku niewykorzystania całości asortymentu w zakładanym pierwotnie terminie;
8. Zmiana terminu realizacji płatności w przypadku zmiany przepisów obowiązujących w ustawie z dnia 8 marca 2013 r. o terminach zapłaty w transakcjach handlowych;
9. Siła wyższa;
10. Inne nieistotne zmiany postanowień zawartej umowy w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru wykonawcy.
11. Zmiany, o których mowa w ust 2 pkt b c,d, nie wymagają aneksu w formie pisemnej do niniejszej umowy.

**§ 11**

**Postanowienia końcowe**

1. Czynność prawna Wykonawcy mająca na celu zmianę wierzyciela Zamawiającego wymaga zgody podmiotu, który Zamawiającego utworzył – w rozumieniu ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (t.j Dz.U. 2018 poz. 160, z póź. zmianami). Przyjęcie poręczenia za zobowiązania Szpitala wymaga dodatkowo, pod rygorem nieważności, zgody Zamawiającego wyrażonej na piśmie.
2. Ewentualne kwestie sporne wynikłe w trakcie realizacji niniejszej umowy Strony rozstrzygać będą polubownie.
3. W przypadku nie dojścia do porozumienia spory będą rozstrzygane przez Sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.
4. W sprawach nieuregulowanych niniejszą umową stosuje się przepisy Kodeksu cywilnego, ustawy Prawo zamówień publicznych oraz ustawy o działalności leczniczej.
5. Umowa została sporządzona w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, po jednym dla każdej ze Stron.

**Z A M A W I A J Ą C Y W Y K O N A W C A**

***Załącznik nr 3a*** *-* projekt umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych

UMOWA POWIERZENIA I PRZETWARZANIA DANYCH OSOBOWYCH

nr ………………………………………………………….…..

zwana dalej „Umową Powierzenia”

zawarta dnia ............. 2019 r. w Ciechanowie

*pomiędzy*

Specjalistycznym Szpitalem Wojewódzkim w Ciechanowie

06-400 Ciechanów, ul. Powstańców Wielkopolskich 2

zarejestrowanym w KRS pod nr 0000008892

NIP: 566-10-19-200, Urząd Skarbowy w Radomiu, REGON: 000311622

zwanym dalej „Zamawiającym”, w imieniu którego występuje:

- Andrzej Kamasa - Dyrektor

*a*

........................................................................................................................................

NIP: ......................., REGON: ........................

zwaną/ym dalej „Wykonawcą" reprezentowaną/ym przez:

- ........................................................................................................

*\*w zależności od formy własnościowej*

**§ 1**

**Powierzenie przetwarzania danych osobowych**

1. Zamawiający powierza Wykonawcy przetwarzanie danych osobowych, w związku z łączącą Strony umową nr **ZP/2501/……./19**  z dnia ………….2019 r., zwaną dalej Umową Dostawy.
2. Zamawiający, stosownie do art. 31 ustawy z dnia 24.05.2018 r. r. o ochronie danych osobowych (tj. Dz. U. z 2018 r. poz. 1000, ze zm.), zwanej dalej Ustawą, powierza przetwarzanie danych osobowych niezbędnych przy wykonywaniu Umowy Dostawy, a także czynności Wykonawcy związanych z udzieloną gwarancją, asystą techniczną i opieką merytoryczną i serwisową, w tym usuwania awarii urządzenia i oprogramowania oraz usterek w zbiorach danych przetwarzanych za pomocą oprogramowania.
3. Zakres przetwarzanych danych osobowych obejmuje zbiory danych osobowych gromadzonych za pomocą urządzenia będącego przedmiotem zamówienia w ramach Umowy Dostawy.
4. Wykonawca zobowiązuje się przetwarzać powierzone dane osobowe wyłącznie w zakresie i w celu przewidzianym w Umowie Dostawy i w zgodzie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych).
5. Zamawiający jest Administratorem Danych Osobowych w rozumieniu Ustawy.
6. Dane osobowe w zależności od potrzeb będą przetwarzane przez Wykonawcę w siedzibie Zamawiającego lub w siedzibie Wykonawcy. Przekazanie danych osobowych, w celu ich przetwarzania poza siedzibą Zamawiającego, zostanie potwierdzone przez przeedstawicieli Stron w protokole przekazania urządzenia.
7. Po wykonaniu czynności, o których mowa w § 1 ust. 1 Umowy Powierzenia, Wykonawca niezwłocznie, zobowiązuje się usunąć wszelkie pozostające w jego dyspozycji dane osobowe, których przetwarzanie zostało mu powierzone, w tym skutecznie usunąć je również z nośników elektronicznych pozostających w dyspozycji Wykonawcy.

**§ 2**

**Zasady przetwarzania danych osobowych**

1. Stosownie do wymogów Ustawy Zamawiający powierza a Wykonawca przyjmuje przetwarzanie danych osobowych wyłącznie w celu wykonania Umowy Dostawy.
2. Wykonawca zobowiązuje się do zastosowania przy przetwarzaniu danych osobowych, o których mowa w §1 środków technicznych i organizacyjnych zapewniających ochronę danych osobowych.
3. Wykonawca zobowiązuje się do przetwarzania danych osobowych zgodnie z Ustawą, przy użyciu urządzeń i systemów informatycznych zapewniających zastosowanie wysokiego poziomu bezpieczeństwa zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 29 kwietnia 2004 r. w sprawie dokumentacji przetwarzania danych osobowych oraz warunków technicznych i organizacyjnych, jakim powinny odpowiadać urządzenia i systemy informatyczne służące do przetwarzania danych osobowych (Dz. U. Nr 100, poz.1024).
4. Wszelkie decyzje dotyczące przetwarzania danych osobowych, odbiegających od ustaleń zawartych w niniejszej umowie, powinny być przekazywane drugiej stronie w formie pisemnej pod rygorem ich nieważności i ponoszenia odpowiedzialności za nie przez stronę podejmującą decyzje bez uwzględnienia.

**§ 3**

**Współdziałanie Stron**

1. Wykonawca nie może powierzyć wykonania zadań wynikających z niniejszej Umowy Powierzenia innej osobie lub firmie bez uprzedniej zgody Zamawiającego na piśmie.
2. Zamawiający ma prawo do kontroli sposobu wykonywania niniejszej Umowy Powierzenia przez Wykonawcę poprzez przeprowadzenie kontroli sposobu przetwarzania danych osobowych przeprowadzanych przez Wykonawcę oraz prawo żądania złożenia pisemnych wyjaśnień przez Wykonawcę.
3. W przypadku kontroli, o której mowa w pkt. 2 przedstawiciel Zamawiającego sporządza protokół, który podpisują i otrzymują przedstawiciele obu stron. Przedstawiciel Wykonawcy może wnieść jednostronnie zastrzeżenia do protokołu. Zamawiający może zredagować i żądać wykonania zaleceń pokontrolnych, o ile są one zgodne z Umową Powierzenia oraz określić termin ich realizacji.
4. W przypadku zlecenia czynności podprzetwarzającym przez Wykonawcę, podprzetwarzający będą podlegać pisemnym zobowiązaniom w zakresie ochrony danych, zapewniających co najmniej taki sam poziom ochrony, jaki określono w niniejszej umowie.
5. Wykaz podprzetwarzających, którym Wykonawca obecnie zleca czynności, jest dostępna pod adresem ……………….
6. Zamawiajacy niniejszym upoważnia Wykonawcę do zlecania czynności podmiotom ujętym w wykazie jako podprzetwarzającym.
7. Zlecenie czynności lub zastąpienie podprzetwarzającego dodatkowym podmiotem uznaje się za zatwierdzone, jeżeli Wykonawca poinformuje Zamawiającego o takim fakcie z wyprzedzeniem, a Zamawiający nie zgłosi zastrzeżeń do Wykonawcy w formie pisemnej, w tym w formie elektronicznej, w terminie 3 miesięcy od otrzymania takich informacji.
8. W przypadku zgłoszenia zastrzeżeń przez Zamawiającego, Zamawiający przedstawi Wykonawcy szczegółowe informacje o przyczynach zastrzeżeń.
9. Po zgłoszeniu zastrzeżeń Wykonawca może według własnego uznania:
10. zaproponować innego podprzetwarzającego w miejsce odrzuconego podprzetwarzającego; lub
11. podjąć działania w celu rozwiązania problemów zgłoszonych przez Zamawiającego , które wyeliminują jego zastrzeżenia .
12. W przypadku zlecenia przez Wykonawcę czynności podprzetwarzającemu z państwa trzeciego (spoza UE/EOG), Wykonawca stosuje mechanizmy przesyłania danych zgodne z art. 44 i nast. RODO. W szczególności, Wykonawca w wystarczający sposób zabezpiecza wdrożenie odpowiednich środków technicznych i organizacyjnych w taki sposób, aby przetwarzanie danych spełniało wymagania RODO, zapewnia ochronę praw zainteresowanych osób, których dane dotyczą, prowadzi rejestr transferów danych i dokumentację stosownych zabezpieczeń.
13. W przypadku, gdy Wykonawca zapewnia wystarczające zabezpieczenia np. na mocy standardowych klauzul umownych zgodnie z decyzją Komisji Europejskiej Nr 2010/87/UE lub standardowych klauzul ochrony danych zgodnie z art. 46 („standardowe klauzule ochrony danych”), Zamawiający niniejszym udziela Wykonawcy pełnomocnictwa do zawarcia takich standardowych klauzul ochrony danych w imieniu i na rzecz Zamawiającego. Ponadto, Zamawiający udziela Wykonawcy wyraźnej zgody na reprezentowanie odpowiedniego podprzetwarzającego przy zawieraniu takich standardowych klauzul ochrony danych. Oznacza to, że Wykonawca jest uprawniony do działania w imieniu Zamawiającego oraz podprzetwarzającego. Wykonawca jest również uprawniony do wykonywania praw i uprawnień przysługujących Zamawiającemu z tytułu standardowych klauzul ochrony danych wobec podprzetwarzającego

**§ 4**

**Czas obowiązywania Umowy powierzenia**

Niniejsza Umowa powierzenia zostaje zawarta na czas obowiązywania gwarancji, określonej w Umowie Dostawy.

**§ 5**

**Przetwarzanie danych osobowych po rozwiązaniu Umowy Przetwarzania**

W terminie do trzech dni po zakończeniu ukresu obowiązywania Umowy Powierzenia, Wykonawca zobowiązany jest do protokolarnego przekazania Zamawiającemu wszystkich, będących w jego dyspozycji, nośników danych zawierających dane osobowe.

**§ 6**

**Warunki odstąpienia od Umowy powierzenia**

Umowa powierzenia może zostać wypowiedziana ze skutkiem natychmiastowym bez okresu wypowiedzenia w przypadku:

1. rażącego naruszenia przez Wykonawcę postanowienia niniejszej Umowy powierzenia.
2. wyrządzenia przez Wykonawcę przy realizacji Umowy Powierzenia szkody Zamawiającemu lub klientowi Zamawiającego,
3. uporczywego wstrzymywania się z realizacją zaleceń pokontrolnych,
4. wszczęcia postępowania sądowego przeciw Wykonawcy w związku z naruszeniem ochrony danych osobowych,
5. w sytuacji rozwiązania Umowy Dostawy.

**§ 7**

**Postanowienia końcowe**

1. W przypadku wygaśnięcia lub odstąpienia jednej ze stron od niniejszej Umowy powierzenia Wykonawca jest bezwzględnie zobowiązany do zwrotu powierzonych mu danych osobowych oraz skasowania wszelkich kopii tych danych, będących w posiadaniu Wykonawcy oraz podjąć stosowne działania w celu wyeliminowania możliwości dalszego przetwarzania danych powierzonych na podstawie niniejszej Umowy powierzenia.
2. Wszelkie zmiany do Umowy powierzenia powinny być sporządzone w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
3. W sprawach nieuregulowanych niniejszą Umową powierzenia zastosowanie będą miały przepisy Kodeksu Cywilnego i ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych.
4. Umowa wraz z załącznikami stanowiącymi jej integralną część wchodzi w życie z dniem jej zawarcia.
5. Umowę sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, po jednym dla każdej ze stron.

**Zamawiający Wykonawca**

**Załącznik nr 4– Wykaz dostaw**

znak sprawy **ZP/2501/112/19**

|  |
| --- |
| Pieczęć Wykonawcy |

Pełna nazwa Wykonawcy .......................................................................................

.................................................................................................................................

Adres Wykonawcy .................................................................................................

.................................................................................................................................

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia na **dostawę** **odczynników do immunochemii rozszerzonej dla ZDL,** w związku z art. 24 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2019 r. poz. 1843 z późn. zm.), przedstawiamy:

**Wykaz wykonanych dostaw**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Lp. | Przedmiot zamówienia | Termin realizacji zamówienia (data rozpoczęcia dd/mm/rrrr-data zakończenia dd/mm/rrrr) | Wartość dostaw | Nazwa i adres Zamawiającego | Dokument potwierdzający należyte wykonanie zamówienia |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ dnia \_\_\_\_\_\_\_\_\_ r.

.............................................................

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania wykonawcy/wykonawców występujących wspólnie)

***Załącznik nr 5 – wzór zabezpieczenia należytego wykonania umowy.***

WZÓR GWARANCJI BANKOWEJ/UBEZPIECZENIOWEJ

DATA

**Beneficjent:**

**GWARANCJA BANKOWA/UBEZPIECZENIOWA**

**ZABEZPIECZAJĄCA NALEŻYTE WYKONANIE UMOWY ORAZ**

**WŁAŚCIWE I TERMINOWE USUNIĘCIE WAD W RAMACH GWARANCJI I RĘKOJMI**

*Niniejsza gwarancja zabezpieczająca należyte wykonanie umowy, zapłatę kar umownych oraz prawidłowe i terminowe usunięcie wad („Gwarancja”) została wystawiona na wniosek naszego Klienta, tj. \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_* (nazwa i adres Wykonawcy) *(„Zleceniodawca”) w związku z Umową Wykonawczą Nr \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, której przedmiotem jest \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_* (krótkie określenie przedmiotu umowy), *(„Umowa”) zawartą między ……………. .*

*Zgodnie z ww. Umową Zleceniodawca jest zobowiązany do złożenia Beneficjentowi zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zapłaty kar umownych oraz właściwego i terminowego usunięcia wad w związku z udzieloną gwarancją jakości i / lub odpowiedzialnością z tytułu rękojmi za wady w wysokości 25 000,00 zł.*

Biorąc powyższe pod uwagę, my, \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ *(nazwa i siedziba Banku/ Towarzystwa Ubezpieczeniowego),* zwany dalej „Bankiem”, niniejszym bezwarunkowo i nieodwołalnie zobowiązujemy się zapłacić Beneficjentowi, bez jakiegokolwiek prawa do wnoszenia zastrzeżeń lub sprzeciwu, jakąkolwiek kwotę lub kwoty do maksymalnej wysokości 25 000,00 PLN (słownie: złotych \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_), po otrzymaniu od Beneficjenta pierwszego pisemnego żądania zapłaty zawierającego oświadczenie Beneficjanta, że Zleceniodawca nie wywiązał się lub nienależycie wywiązał się ze swoich zobowiązań umownych.

Niniejsza Gwarancja wchodzi w życie w dniu jej wystawienia i ważna jest do dnia \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ .

Bank wypłaci kwotę z niniejszej Gwarancji w ciągu 5 dni roboczych od daty otrzymania pisemnego żądania zapłaty wraz z oświadczeniem Beneficjanta o nie wywiązaniu się przez Zleceniodawcę z zobowiązań umownych.

Każde żądanie wyrażone przez Beneficjanta zgodnie z niniejszą Gwarancją zostanie uznane przez Bank jako wystarczający dowód na to, że kwoty, których wypłacenia żąda Beneficjant są mu należne, bez względu na istnienie jakiegokolwiek sporu pomiędzy Beneficjantem a Zleceniodawcą, a także bez konieczności legitymowania się innymi dokumentami dodatkowo potwierdzającymi zasadność i kwotę roszczenia.

Gwarancja podlega prawu polskiemu.

…………………………………………………………

(podpis pieczątka imienna osoby upoważnionej do składania

oświadczeń woli w imieniu Wykonawcy)